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Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca ve Şube Müdürümüz Serdar Sönmez, Antalya Ekspres,
Antalya Körfez, Antalya Son Haber ve Antalya Hürses gazetelerini ziyaret ederek yeni yıl
temennilerin ilettiler. Ziyarette gündeme dair konularda da görüş alışverişinde bulunuldu

Okumak için tıklayınız!

Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca'dan  Yerel Basına Ziyaret

Antalya'nın hava kalitesi düştü

Şube Başkanımız Serbest
Kürsü'de Yazdı

Şube Başkanımız Antalya Ekspres Gazetesi
Serbest Kürsü köşesinde 2023 yılında nasıl bir
Antalya olması gerektiği konusunda bir yazı
kaleme aldı.

Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca, Antalya Körfez
Gazetesi'ne yaptığı açıklamadakış aylarında Antalya’nın
kanayan yarası olan hava kirliliğine dikkat çekerek “Temiz
havaya ulaşmak için ulaşımda raylı sisteme ve ısınmada
doğalgaza bir an önce geçmeliyiz” dedi.

Haberin tamamını okumak için tıklayınız!

http://antalyaekspres.com.tr/serbest-kursu/haber/nasil-bir-yil-nasil-bir-antalya/969204?fbclid=IwAR2wmswqxwzGpg37j5h_HU3DwzNxGzMrLU_otxU4ytlC2oUh9BuiGGrn4jI
https://antalyakorfez.com/haber/61888-antalyanin-hava-kalitesi-dustu


B i r l i ğ i m i z d e n ,  O d a m ı z d a n  v e  Ş u b e m i z d e n  H a b e r l e r

Cam Cephe Binaları Hem
Isıtmak Hem de Soğutmak Zor

Sıfır Enerjili Binalar İçin 
Teşvik Şart

Mühendis Asgari Ücreti Belirlendi

Antalya Son Haber Gazetesine röportaj veren Şube
Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca, komple cam
cephe binalarda enerji verimliliğinin düştüğüne
dikkat çekerek, cam binaları soğutmak veya ısıtmak
için yalıtımlı tuğla binalara göre daha fazla enerji
harcandığının altını çizdi. 

Haberin tamamını okumak için tıklayınız!

TMMOB Yönetim Kurulu tarafından Mühendis,
Mimar ve Şehir Plancıları 2023 yılı asgari ücreti
brüt 17.500 TL olarak belirlenmiştir.Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca, Antalya

Ekspres Gazetesi'ne özel açıklamalarda 2023 itibarıyla
yönetmeliklere sıfır enerji bina kavramının
yürürlüğe girdiğini belirterek “Bu konuda mutlaka
teşvik gerekli” dedi. 
Antalya’da ısınma konusunda doğalgaz kullanıldığını
ama bunun yanı sıra yaz ve kış mevsiminde klima
kullanımının da çok yaygın olduğunu kaydeden
Atmaca, “Enerji verimliliği sağlanacaksa teşvik
mekanizması mutlaka olmalı. Sadece Antalya için
değil tüm ülke için bu gerekli.Antalya’da kışın klima
kaynaklı elektrik tüketimi var ama yazın yine çok
yoğun klima kullanımı bulunuyor. Enerji
verimliliğine geçilecekse bunun teşvikle ve elektrik
fiyatları üzerinden fiyatlandırma ile olması
gerektiğini düşünüyorum. " diye konuştu.

Haberin tamamını okumak için tıklayınız!

https://www.antalyasonhaber.com/cam-cephe-binalari-hem-isitmak-hem-de-sogutmak-zor-310627h.htm
http://antalyaekspres.com.tr/gundem/haber/sifir-enerji-binalar-icin-tesvik-sart/968292?fbclid=IwAR0ouBtW2Y_lVLJSUjs8A1sNcPYFXwZcRLDU0u_iYL5DPzQiJWL-IiAWoyo

